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PRoroKÓr, Nn M/03

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ.

ODBYTtrGO DNIA 13 - 06 - 2OO3ROKU.

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej za\qcznikdo niniejszego protokolu

rozpoczgla obrady wg nastppujqcego porz4dku:

1. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji'

3. Informacja zakladtRemontowo - Budowlanego przy lJrzqdzie Miejskim w Jgdrzejowie

o dzialalnoéci zakladu za okres 02.01.2003 do 31.05.2003 roku'

4. Odczytanie pism BurmistrzaJanusza Wolniaka'

5. Informacja o umorzeniu podatków od nieruchomoéci'

6. Sprawy rózne.

7 Zakoirczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g przylvital radnych i przybytych goéci'

a nastQpnie poprosil o rozpoczQcie obrad'

Ad. 2. Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g odczytal protokol z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sig dnia26 - 05 - 20A3, komisja zaopiniowala go pozytywnie'

Ad. 3. Ksiggowa zakladu Remontowo Budowlanego przy lJrzgdzie Miejskim

w Jgdrzejowie p. Bozena Nawrot przedstawila informacjg na temat dzialalnoéci zakladu

w okresie od 02.01.2003 do 31.05.2003 roku. (informacja ta stanowi zalqcznlk do niniejszego

protokotu). Nastppnie rozpoczpto dyskusjp'

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g zapytal,.Ile osób pracuje w zakladzie?"

p. Nawrot odpowiedziala ,.w zakladzie Remontowo - Budowlanym zatrudnionych jest

22 osoby, które w przeliczen\u na etaty maiq21,72 etatu' Wszystkie one kosáujqzalúad

30 - 35 tysigcy miesigcznie, pfzy czym w koszta te wliczone s4 skladki ZUS'

wynagrodzenie, podatek od osób fizycznych. Koszty te zale24 równiez od miesi4ca'

poniewaz nasi pracownicy otrzymuj4 wynagrodzenie wg stawki godzinowej' Im dluzszy

miesi4c, tym wigcej wypracowanych godzin" jednoczeénie wyzsze wynagrodzenie'"
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Przewodni czqcy komisji p Pawel Smor4g zapytal'. ,,proszg mi powiedzieÓ, jakie

inwestycje zlectl Wam Urz4d Miejski, ile faktur zaplacTl, alle ieszcze ma do zaplacenia?"

P. Nawrot wyjaénila: ,,mamy zlecone prace czysto porz4dkowe, m.in. koszenie

trawników, odnowa krawgzników, sadzenie kwiatów, usuwanie úmieci z koryt rzek na

terenie miasta, w okresie zimowym usuwanie Sniegu, zabezpieczenie chodników,

rozwoZenie piachu, wywozenie rw alów énie2nych. "

Przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g zadat pytanie ,,Wobec tego zapSrtam inaczei.

czy dostajecie konkretny projekt robót i czasjego wykonania? Jak tojest z platnoéciq?"

Glos zabral zastQpca kierownika ZaktqduRemontowo - Budowlanego p. Andrzej LE2niak

mówiqc: ,,Mamy pewne obowi4zki stale, które musimy wykonaó' Inne prace s4 zlecane

przez ¡Jrz4d w miarg potrzeb. Generalnie do danej czynnoÉci nie mo2emy wystawió

wigcej niz dwie osoby. Np. na sprz4tanie przystanków mamy tylko trzy dni w tygodniu

po 8 godzin. W tym czasie przystanki autobusowe muszq byó uporz4dkowane. W tym

przypadku obowiq.zuje stawka godzinowa. Przy odnawianie krawpzników placimy

z metra.40 groszy za odnawianie pozimowe, 30 groszy zaprace przy nich w czasie lata.

ponadto ja sam - codziennie - przedstawiam p. Bitnerowskiemu plan robót , k1óry

zawiera spis prac do wykonania w danym dniu, liczbg osób skierowanych do pracy, ich

obowiqzki.

Przewodni cz4cy komisji p. Pawel Smor4g ,,Mam kolejne pytanie, kto sprz4ta Rynek?"

p. Lgzniak odpowiedzial: ,,Nasz Zaklad. Roboty porz4dkowe wykonuje w poniedzialek -

po wekendzie i w pi4tek przed wekendem. Usuwamy nie tylko émieci z koszy, ale

równiez plakaty, rozbite butelki, szklo, i inne zanieczyszczenia."

Przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g ,,Dobrze,, ale docieraj4 do nas sygnaly,

ze w soboty na Rynku jest bardzo brudno, a wkoicu jest on wizy'tówkq naszego miasta."

P. Lg2niak,,Oczywiécie jeéli otrzymujemy takie sygnaly to sprz4tamy tak2e w soboty".

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g zwrócll sip do radnych,,Czy ktoé z Paústwa ma

jakieé pytania?"

Glos zabral radny Baraúski ,,W przedstawionej informacji napisano, 2e 37oA z opiat

targowych zabiera Wasz zaklad. Jak s4dzg, wlaénie ztych érodków, przeprowadzane s4

remonty na targowicy. Czy nie ma2na by zatem odmalowaó znajdujqcych siQ tam

metalowych konstrukcj i?"

P. Lp1niak odpowiedzial: ,,Ma pan absolutnq racjg. Pieni4dze te po czgéci - oczywiScie -

przeznaczone s4 na remonty. Juz odnowiliimy dachy, dokonaliémy remontu w szalecie
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miejskim, który tak2e znajduje sig w naszej

GS. Jedno co moge zagwarantowaó, to

te konstrukcje."

gestii, pomalowaliémy ogrodzenie od strony

to, 2e jeszcze w tYm roku PomalujemY

p. Baraiski ,,Dzigkujg. Mam jeszczejedno pytanie, targowica podzielona jest na kwatery.

Kazda z nich dzieli sig na miejsca. W takim razie, tlejest miejsc w danej kwaterze i kto to

kontroluje?"

p. Lgzniak ,,Nie umiem panu odpowiedzieó na to pytanie. Na targowicy jest administrator.

który prowadziwykazmiejsc. Zaznaczgtylko, 2eliczbata sig zmienia. Mamy oczywiScie

miejsca stale, rezerwacje, ale takae dostawki sezonowe, k1órych normalnie tam nie ma.

Wszystko to zapisane jest, jak powiedzialem w rejestrze".

p. Baraírski ,,Kto kontroluje, czy dane stanowisko rzeczywiicie jest obsadzone?"

p. Lgzniak ,,Czpstych kontroli dokonuje sam kierownik zakladu p. Leszek Jezewski.

Prawo takie posiadaj4 równie2 funkcjonariusze Strazy Miejskiej'"

p. Baraiski ,,Dotarly do mnie sygnaly, ze inkasenci nie chodz4 po targowicy, bagatelizui?.

spraw€ i nie pobieraj4 oplat. Jeszcze w zeszlei kadencji, gdy byliémy na kontroli

o godzinie I 100 oplaty nie byly pobrane. Prosilbym, aby to jednak skontrolowaó "

p. Lg2niak odpowiedzial ,,Na targowicy pracuje tylko 3 inkasentów. W regulaminie mamy

zapisane, ze wszystkie oplaty muszg byó pobrane do godziny 1000 Czasami jednak jest

niewykonalne. W sezonie jest tak du2a liczba handluj4cych, ze nie sposób, aby ci trzej

inkasenci zebrali od wszystkich oplaty w regulaminowym czasie. Jest to po prostu

niewykona lne. Zreszfqntkt zhandlujqcych nie wyieLd2a z targowicy przed 1000 "

p. Baraiski ,,Ostatnie pytanie w takim razie. Kto zbiera oplaty od osób handluj4cych poza

targowic4 na ulicy prowadz4cej do osiedla Morawiec? Czyjest w ogóle ktoS taki?"

P. Lgzniak ,,Tak. Optaty na tej ulicy pobiera p. Haj. On tak2e zbiera oplatq od

handluj4cych na ulicach Koécielnej i I I Listopada."

Glos zabral p. Fiutek ,,Czy handluj4cy partycypuj4 w kosztach za energip ruLytq na

targowicy?"

p. Lgzniak ,,Tak. Kazdy inkasent posiada dodatkowy bloczek oplat w wysokoÉci 5

zlotych, na którym wbita jest pieczqtka o tre3ci - oplata za energig elektryczn4 i prqd

Wszyscy, k1órzy sqprzyl4czeni do energii muszq j4uiéció."

P. Fiutek ,,Czy wgpana zyski pokryjq dlugi zakladu?"

P. Lg1niak,,Nie ukrywam, 2e targowica jest dla nas podpor4. Mamy chude miesi4ce,

mamy tez miesi4ce, w których duzo jest prac zleconych. Na dzieá dzisiejszy wyszliémy



4

prawie z dlugów, sytuacja zakladu jest znacznie lepsza niz w zeszlym toku' Zaznaczq

tylko, 2e du1o prac wykonujemy charytatywnie, mam na my$li pomoc przy wyborach,

przy stadionie, podczas Dni Jpdrzejowa itp."

Przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g zapytat,,Jak pan myéli, czy wprowadzenie kas

f-rskalnych na targowicy ulatwiloby wasz4 pracg, pomoglo w jej funkcjonowaniu?"

P. Lgzniak ,,Nie potrafig odpowied zieó nato pytanie. Nale2aloby to sprawdzió w praktyce'

Zawszetak jest, 2e teonawygl4da wspaniale, tylko z realizaci4bywa ró2nie' Targowisko

to skupisko róznych ludzi: uczciwych, opryskliwych. Zyczliwych i po prostu chamskich'

Kazdy, kto chce unikn4Ó oplaty targowej znaidzie na to sposób' czry kasy fiskalne bed4,

czy nie. Aby jednoznacznie odpowiedzieó na to pytanie nalezaloby wprowadzió kasy"

Na to radny Fiutek powiedzial: ,,W pelni siQ z tym zgodzp' Szczególnie widoczne jest to

w miejscach nie oznaczonych, tam gdzie handluj4 obcokrajowcy' Cigzko sprawdzió ile

metrów faktycznie ma zajmowane przez niego stanowisko"'

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g spytal,,Jaki mo2e byó kosA kasy?"

W tej kwestii glos zabral BurmistrzLeszek Kapcia mówiqc: ',Koszt zakupu wyniesie

okolo 2 tysigcy zlotych. Musi byó ona zarejestrowana. Trzeba jednak pamiptaó, 2ebpdz\e

wykorzystywana tylko raz w tygodniu. Audytor finansowy, który obecnie kontroluje

Zarzqd Budynków Mieszkalnych w Jgdrzejowie w nastppnej kolejnoici przejdzie do

Zakladu remontowo - Budowlanego. Bqdziemy szukaó sposób na rozwi4zanie tego

problemu. Nie mniej jednak mo2na poprawió funkcjonowanie targowicy' Inkasenci

mogliby pelnió dyzury, wyrywkowo sprawdzaó handluj4cych, czy uiécili oplaty'

Najwazniejsze, aby ludzie czuli respekt i nie oszukiwali. Mozna obstawió wyjazdy'

nieuczciwych handlarzy dla przykladu wyrzu ció z targowicy, ponadto na czwartek mo2na

wyznaczyó dwa razy wipcej ludzi, nie zachwieje to specjalnie harmonogramu pracy

Zakladu".

Glos zabral radny KróI, mówiqc ,,Ja mam pytanie do p. kierownika' Obok sprzedawców

kurcz4t, maj4 miejscehandlarze jajami, kobiety z mlekiem i jego przetworami' Czy nikt

nie zastanawial sig, aby ich rozdzielió? Sytuacja taka jest niedopuszczalna'"

P. tr-gzniak odpowiedzial ,,Handel ten odbywa sig z tz,:rt. przymru2eniem oka' Sanepid

zakaza\ handlu nabialem w tym miejscu. Kierownik Je2ewski proponowal tym paniom

inne miejsce, ale iadna z nich nie wyrazila chqci przeniesienia si9 tam' Tetaz gdy widz4

Stra2 Miejskq po prostu uciekajq."



P. Burmisttz ..Mo2e warto bYlobY z

miejsce i nakazaÓ sig Przenieéó?"

Przewodniczqcy komisji P. Pawel

p1'tania? Nie, to dzigkujp goéciom"

Po dyskusji komisja wystosowa.la nastgpuj4ce wnioski:

I Komisja wnosi o oznaczenie stanowisk mozliwych do oznaczenia i wpisywanie

numeru stanowiska przy sprzedu2y bloczków oplaty zanie'

o Komisja wnosi do kierowntka Zaftadu Remontowo - Budowlanego o mozliwie

szybkie zakupienie kas fiskalnych'

o Komisja wnosi o zagwarantowanie porz4dku i czystoéci na Rynku szczególnie

w sobotY.

Ad. 4. Przewodnicz4cy komisji p. Pawel

Wo2niaka w sprawie realizacii wniosków

roku .

Ad.5. Komisja zapoznala sig z informacja Burmistrza na temat umorzonych podatków od

nieruchomoici za rok 2002.

Nastgpnie glos zabral przewodnicz4cy komisji p Pawel Smor4g, hóry spytal ,,czy

podatki ponizej 100 zlotych vmafzapani Skarbnik, czy pan Burmistrz?"

Burmistrz odpowiedziat ,,Ja. Wszyscy staraj4cy sip o umorzenie podatku muszq spelniaó

pewne procedury, zloizyóodpowiednie dokumenty, tp czgió sprawdza p' Skarbnik'

Radny Barañski zapylal ,,Na ostatniej komisji postawiliSmy wniosek o po4tywne

rozpatrzenie wniosku ZoZ - u w sprawie umorzenia podatku. Jak ta sprawa wygl4da na

dzieú dzisiej szY?"

Burmistrz .. na razie wstrzymalem decyzjg w tej sprawie. Czekam na prywatyzacjq

szpitala. Jezeli rzeczywiicie do niej dojdzie, to gdybyémy dzié umorzyli im podatek'

to nie moglibyémy mieó wobec szpitala zadnych raszczeh. Dlatego postanowilem

zaczekaó. zreszt4dlaczego mielibyémy umorzyó podatek zoz - owi' jeéli nie zrobiliimy

tego w stosunku do wlasnych jednostek, jak choóby do ZPOZ' Podatek mozemy im

umorzyó w kazdej chwili Muszp jednak zaznaczyc, 2e umorzp go tylko wtedy, gdy jego

kwota zostanie przeznaczona na zakup SprzQtu, remont' JeÉli ma byó ona przekazana na

wyplaty pracownicze, nie uczynig tego, bo byloby to nieuczciwe w stosunku do innych'"

5

nimi jeszcze raz porozmawiaé. WytyczyÓ im nowe

Smor4g spytal ,,Czy maiq paústwo ieszcze jakieé

Smor4g przeczytal pisma od Burmistrza }anusza

komisji zlo2onych na posiedzeniu 14 maja 2003
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przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g spytal ,,Dochodzq mnie sluchy, 2e ubiegaj4cy

sip o umorzenie podatku pafrstwo Chwastek i przedsigbiorstwo WIR mimo deklaracji

stworzenia nowych miejsc pracy, zwalniajq pracowników. Jak to mozliwe?"

Burmistrz odpowiedzial ,,Obydwa za[ady przedstawily program naprawczy'

Zadeklarowali, 2e dzipki niemu stworzq nowe miejsca pracy' Nie slyszalem' aby

kogokolwiek zwalniali, ale zobowi4zujq sig sprawdzió strukturg zatrudnienia' czy ktoé

zostal zwolniony i z jakich pÍzyczyn" '

p pawel Smor4g wyrazr\opiniQ, 2e ,,Musimy pamigtaó, iz podatki od nieruchomoéci s4

glównym íródtemdochodu gminy. Jesli ktoé nie wywiq,zuje sig z umowy' to bezcelowym

jest umarzanie mu Podatków"

- Na to burmist rz ,,oczywiscie, ze tak. Dlatego sprawdzg jak wygl4da s1'tuacja w tych

zakladach. wIR przej4l piekarnig, rozbudowuje zaktad. Jeili tzeczywiicie dotrzymaj4

slowa, to bgdziemy mieli nie tylko podatek od nieruchomoéci, aletak2e podatek od osób

ñzycznych, podatek z dzialalnaéci gospod arczej. Tym sposobem bgdziemy mieli fundusze

na nowe inwestYcje."

- Glos zabral,radny Chafupka ,,Jaki jest sens umarzaó podatek przy wysokim zysku Zak\adu

Wodnoci4gów i Kanal izacii?"

Burmistrz ,,Zyskten jest pÍzeznaczony na remonty' Podatelq który umorzyliémy takie

musi byó wykorzystany na remonty"'

przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g zauwa^yl' 2e ,,'W zakladzie przy Urzqdz\e

Miejskim taryfy za wodg powinna zatwierdzió Rada Miejska przy weryfikacji kosztów

pfzezBurmistrza. Tymczasem nasza rada nie podjpla takiej uchwaly' a kierownik Zak\adv

Wodnociqgów i Kanalizacji oglosil nowe stawki w Gazecie Jpdrzejowskiej i uwaza' 2e to

wystarczy. Na jednym z posiedzeú naszej komisji zwróciliémy sig do Przewodnicz4cej

Rady Miejskiej p Elzbiety wiéniewskiei o zacirynigcie opinii u innego radcy prawnego

celem sprawdzenia zasadnoici wprowadzenia nowych stawek i taryf wody oraz

upewnienie sip czy my jako Rada rzeczywiÉcie nie mamy prawa do wprowadzania zmian

do ww. wniosku. Do dnia dzisiejszego nie otrzymaliémy odpowiedzi Kto zafem moae

nam udzielió informacji na ten temat?"'

Burmistrz wyjaénil ,,Calaustawa o cenach wody za*'a\adokladnie wyjainiona w ostatnim

numerze.Wspólnoty'.odsylamzainteresowanychdotej lektury' ' .

Radny Pawel Smor4g zapylal ,,czy kierownik Zakladu wodnoci4gów i Kanalizacji

przedstawi I wYkaz kosztów?"
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Burmistrz odpowiedzia\ ,,Oczywiécie, ze tak. Jak w przeciwnym wypadku moglibyémy

podjaó tak4 decyzjg. Kierownik Lato przeüoiryl komplet dokumentów, omawial je

dokladnie na kazdej komisji."

Do dyskusj i wlqczyl sig radny Baraiski pytaj4c ,,Co z oczyszczalni4 écieków? wiem' ze

jest tam wiele niedoci4gnigó, protokol z odbioru podpisala tylko jedna osoba' jest du2o

niedoróbek, termin napraw gwarancyjnych minql' Co dalej?"

Burmistrz wyjaénit: ,,usterki rzeczywiÉcie s4 ale s4 one efektem íle skonstruowanych

umów. Je2eli protokol odbiorczy podpisala tylko jedna osoba, to byla do tego pewnie

upowazniona. Na dzieh dzisiejszy mogg powiedzieó" 2e sprawa bgdzie skierowana do

sQdu. Firma Beton - Chem z4da splaty odsetek za nieterminowe regulowanie faktur' S4to

niestety reperkusje dawnych umów, nieÉcislych i niedoci4gniqtvch' Dla mnie

najwazniejsze jest, aby spelniala ona wymogi ekologiczne, przyjgla tak4 iloÉó écieków

jakq powinna PrzYiqó"

Ponownie glos zabral radny Baraúski ,,Teraz odbiegnp od tematu' Kilka lat wstecz

zbierano pieni4dze na gazyfrkacjp Jpdrzejowa. Do dziÉ tych pienigdzy nie ma' Czy bylaby

mozliwoSó siggnipcia wstecz i sprawdzenia, co siQ stalo z tymi pienigdzmi O ile mi

wiadomo, irodki te zbiera\ pan Swierczyúski'"

Burmistrz w-vjaénil, .,Sprawdzg. Ale zapytajmy p Elg Lachwg. Jako dtugoletni pracownik

urzpdu powinna cos wiedzieó."

Poproszono p. Lachwg. Która powiedzial a, 2e ,,owszem taki srodki byty zbierane'

umieszczono je na oddzielnym koncie, ale co sig z nimi stalo nie wie' Spróbuje siQ

dowiedzieó i przedstawi informacje na kolejnym posiedzeniu komisji 25 maia"

Glos ponownie zabra\ radny Baraóski ,ia mam ieszcze jedno pltanie' Czemu

likwidowany jest Wydzial Rolnictwa?"

Burmistrz : ,,Kto panu powie dzial, iejest likwidowany? owszem zostal zreorganizowany'

poniewaz szukamy oszczqdnoéci wszpdzie, ale nie likwidowany' Etaty zostaly' odchodz4

jedynie osoby posiadaj4ce uprawnienia emerytalne'"

Pan Baraiski zapyfat,,Panie Burmistrzu , a co z drog4 w Sudole?"

Burmistrz ..23 czerwca bgdzie rozstrzygnigcie przetargu, dopiero wtedy przyst4pimy do

r ealiza$i tej inwestYcj i".

Glos zabral przewodnic zqcy ,,kotzystaj4c z okazii, 2e pan Burmistrz nas odwiedzil'

zapylam i eszczej ak wygl 4d a kwe st ia Eurouboj ni? "
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Burmistrz ,,nie ukryw am, 2eEuroubojnia jest szans4 rozwoju dla naszego miasta' dla calej

gminy. Poza rolnictwem, które dziEki niej bqdzie sig rozwijaó' dostarczy ona miastu

inwestorów, prace remontowe przy tymprzedsipwzigciu stworz4 nowe miejsca pracy' Jak

paidstwu wiadomo znaleáliSmy inwestora strategicznego i prace melioracyjne'

porz4dkowe juz wkrótce sig rozpocznq. Myélq, 2e ieszcze w tym miesiqcu "

Po tej dyskusji komisja wysunpla nastppuj4cy wniosek:

o Komisja wnioskuje, aby umorzenia mialy pelne uzasadnienie' podejmowane byly

w Pelnej akcePtacji Burmistrza'

Ad.6Wsprawachróznychomówionouchwalqoérodkachtranspol towych.Budzionawie le

w4tpliwoéci radnych miejskich. Przewodni czqcy Pawel Smor4g wytazl\ wqtpliwoÉó co do

faktu, 2e ,,na uszczególowieniu stawek podatku od Érodków transportowych gmina nic nie

straci. Podobna Ízecz ma siq do dochodu na ten rok przewidzianego z wplywów op\at za

podatek od irodków transportowych. Ponadto stracil juz orientacjg' która z uchwal Rady

Miejskiej w tej kwestii, obowi4zuje." O wyjaÉnienia ponownie poproszono p Elg Lachwq'

powiedziala ona, 2e ,,dochó d przew\dzlany na ten rok pozostaje bez zmian Moze sip

zmniejszyó, tylko wtedy, gdy ustawy zlat poprzednich zostanq uchylone i trzeba bpdzie

zwrociéwplacone pieni4dze podatnikom. Je2eli chodzi oto, kfóra uchwalq Rady Miejskiej

obowiqzuje, to do dnia 5 maja jest to uchwala z grudnia 2002 roku' od ó maja 2003 roku

uchwala z marca zxo3.Natomiast ie2eli chodzi o uchwalg podjgt4 na ostatniej sesji to jest

onaobowi4zuj4ca,poniewa2tylkorozszerzaistniej4c4uchwalp.''

przewodni czqayPawel smor4g podzigkow al za wyjainienia' Nastqpnie komisja wysungla

wniosek:

o Komisja wnioskuje do Przewodnicz4cej rady Miejskiej p Elzbiety wiéniewskiej o

wydanie pozwolenia na powolanie bieglego ksiggowego'

Ad. 7. Po tym obrady komisji zakoiczono (godzina 14tt )'

Protokolowala.

Masdalena Suszalska - Swieca

oll/larYxalal,n lU*9

Przewodnicz4cY komisj i :

Pawel Smor4g


